
Grundejerforeningen Esrumhøj, juni 2020 
 
Referat af ordinær generalforsamling – afholdt den 16. juni 2020 på Lærkevejs legeplads. 

Følgende medlemmer var repræsenteret på generalforsamlingen: 

Nr. 2, 3, 4, 6, 7, 8, 10, 14, 16, 20, 24, 28, 30, 32, 34, 40, 44, 46, 48 og 56. I alt 20. 

Dagsordenen var denne: 

1. Valg af dirigent 

2. Formandens beretning 

3. Regnskabets vedtagelse 

4. Fastsættelse af kontingent  

5. Forslag fra bestyrelsen og indkomne forslag 

6. Valg 

7. Eventuelt  

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Hans Verner bød velkommen på formandens (Ib) vegne, da denne var fraværende pga sygdom – det var ikke Corona. 

Ad 1: Bestyrelsen blev valgt til at dirigere generalforsamlingen. Hans Verner konstaterede, at generalforsamlingen 

var lovlig indvarslet, men ikke afholdt på det i vedtægterne bestemte tidspunkt pga Corona-situationen. Man vedtog 

at agere som om den var afholdt på det rette tidspunkt og beslutningsdygtig. 

Ad 2: Formanden havde intet at berette.  

Ad 3: Kassereren fremlagde det omdelte regnskab, der blev enstemmigt vedtaget. 

Ad 4: Bestyrelsen foreslog at kontingent og indskud fortsatte som hidtil. Kontingent er hermed 1.500 kr. pr år, plus 

100 kr. pr. havedag. Indskud er 0 kr. Forslaget vedtaget. 

Ad 5: Der var indkommet et forslag om at udvide vedtægterne med en bestemmelse mod højtryksspuling af fliser. 

Forslagsstiller, Birgit i nr. 20, oplæste forslaget. Dette blev livligt diskuteret. Der var dog overvejende enighed om at 

forslaget ikke skulle udmøntes i en vedtægtsændring. Forslaget blev dermed forkastet. 

Det blev foreslået, at det modtage forslag om vedtægtsændring skulle omdeles sammen med referat af 

generalforsamlingen. Det blev også foreslået, at bestyrelsen skulle tage sagen om højtryksspuling op med naboen til 

forslagsstiller. Det er bestyrelsens ret selv at afgøre hvordan man vil agere på de to forslag. 

Den tilstedeværende bestyrelse var enig i, at evt. højtryksspuling af fliser skal ske med behørigt hensyn til naboer, 

helst ved varsel i god tid inden. 

Ad 6: På valg var: 

Kasserer Gyørgyi Andersen – som blev genvalgt til bestyrelsen 

Disponibelt medlem Kenneth Laii Andersen – som blev genvalgt til bestyrelsen 

Sekretær Hans Verner Nielsen, der ikke ønskede genvalg. I stedet blev Casper i nr 7 valgt til bestyrelsen 

Bestyrelsessuppleant Tom Skou – som blev genvalgt 

Revisor Merete Larsen – som blev genvalgt 

Revisor Ulla Olsen – kunne ikke genvælges pga fraflytning. I stedet blev indvalgt Hans Verner Nielsen i nr. 4. 

Revisorsuppleant Johnny i nr. 10 stillede ikke op. I stedet blev John i nr. 24 valgt. 
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Ad 7: Det blev foreslået, at der snarest bliver indkaldt til havedag. Ved havedagen bør den lille sandkasse justeres, så 

der ikke er fliser på ydersiden af den. 

 

Venlig hilsen 

Bestyrelsen 


